尺寸: 60x90mm 材质: 105G铜板纸 折叠: 风琴折 正反面四色印刷





使用说明书

功能组件



使用步骤

1.接通电源,给产品通电。 2.将手表放到对应的充电位 置,均正常充电。

充电示意图



产品规格 输入: 5V

手表输出: 2.5 W 输入接口: Type-C接口

注意事项

1.请勿过度挤压或碰撞设备。 2. 请勿与带磁条或者芯片的磁卡(身份证、银行卡等)放置 太近,避免造成磁卡失效

FCC警告

此设备符合FCC规则第15部分的规定。操作受以下两个条件限制:(1)此设备可能不会造成有害干扰;(2)此设备必须接受接收到的任何干扰。包括可能导致不期望操作的干扰。

未经合规负责方明确批准的任何变更或修改都可能使用户失去操作设备的权限。

根据FCC规则第15部分的规定,该设备经过测试,符合B类数字 根据FCU則則第15部分的规定。该设备经过测试,符合长载势学 设备的限制。这是规制在在理任在理的中,防止任实破中 的有离干扰。该场金合产生使用并辐射射频能量,如果不存配 切押安赦初但用,而能会对关结构能含态成有害干扰。但是不 能保证在特定的安海平不完发生干扰。如果该设备确定对无线 电或电视接收造成有害干扰。可以通过关闭和打开设备来确定 则提励用户尝试通过以下一种或多种能能来似正干扰;

- -重新定向或重新定位接收天线。
- -增加设备和接收器之间的问距。
- -将设备连接到与接收器连接的电路不同的电路上的插座。 -请咨询经销商或有经验的收音机/电视技术人员以获得帮助。

该设备符合FCC针对不受控制环境规定的辐射暴露限值。该设备的安装和操作应与散热器之间的最小距离为20厘米

保修

本产品三句有效期:自购平日起(以客间的客户间抽或购机发 票日期为准),提供12个月保修服务,其它附件(如包装等) 不属三包范围,产品外观为人为损坏,附件损失,不在三包之 列。不在三包之内或超过三包期的产品,客户仍享受维修服务 但需要交纳维修工本费。

产品保修卡



为了您的权益,请您认真填写,并妥善保管,作为维前凭证! 请勿擅自修改内容,否则视为作废。 本公司保留对该产品售后服务条例的最终解释权。

Watch Output



USER MANUAL

Functional component



Use steps Connect the power supply and power up the product.

Place the watch in the corresponding charging position and charge it normally.



Product specification

Watch output: 2.5 W Input interface: type-C interface

Caution

 Do not over squeeze or collide with the equipment.
 Please do not place it too close to the magnetic card (ID card, bank card, etc.) with magnetic stripe or chip to avoid magnetic. card failure.

FCC Warning

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Internetional bedouter. Localization and express that may clause Any Changas or modifications not express approved by the party responsible for compliance could viol the user's authority to general the equipment. Localization could viol the user's authority to general the equipment. Localization could viol the localization comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Plate. These limits are estigented provided executable protection against harmful interference in residential installation. This exercises the control of the control o

- receiver.

 Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

 Consult the dealer or an experienced radio/TV technician

for help.
FCC RF exposure statement:
The equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance between 20cm the radiator your body.

Product Warranty Card

,		
No.:		
Date of purchase:		
Dealer name		
Dealer:		
Name:	Telephone:	
Address:		
Warranty content		Warranty date

For your rights and interests, please fill in carefully and keep it properly as a pre marierance voucher! Do not modify the content without authorization, otherwise it will be deemed invalid. The company reserves the final right to interpret the after-sales service regulations of the product.